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Rada Miejska w Mrozach 
Sesja - Radni 

Protokół nr VII/2024  

VII Sesja w dniu 29 listopada 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2024 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:23 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady Miejskiej w Mrozach. Lista obecności 

Radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Mateusz Kazimierski 
2. Radosław Krążała 

3. Marek Rudka 
4. Anna Rudnik 
5. Waldemar Rutka 

6. Mirosława Sekular 
7. Karol Sęktas 

8. Halina Skorys 
9. Tadeusz Standziak 
10. Adam Świątek 

11. Teresa Tkaczyk 
12. Rafał Walentek 

13. Jolanta Wągrodzka-Malczewska 
14. Sławomir Włodarek 
15. Mariusz Zawadzki 

W Sesji Rady Miejskiej uczestniczyli: 
 
- Pan Dariusz Jaszczuk  - Burmistrz Mrozów 

- Pani Luiza Kowalczyk  - Zastępca Burmistrza 
- Pani Magdalena Sulich  - Sekretarz Gminy   

- Pani Beata Wiącek   - Skarbnik Gminy 
- Pani Kinga Kruk - Kierownik Referatu Inwestycji, Gospodarki Komunalnej 

i Gospodarki Gruntami w UMiG Mrozy 

- Pan Stanisław Konopka - Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Mrozach 
- Pan Witold Orcholski - Dyrektor Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Mrozach 
- Pan Jarosław Kąca - Prezes Stowarzyszenia WATRA Mrozy. 
- Sołtysi Gminy Mrozy 

 
Lista obecności sołtysów stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

1. Otwarcie Sesji. 
 
Przewodniczący otworzył VII zwyczajną Sesję Rady Miejskiej w Mrozach. Przywitał 

wszystkich obecnych na posiedzeniu.   

2. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja Burmistrza o realizacji uchwał podjętych na poprzednich sesjach oraz  

z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja dotycząca działań z zakresu kultury fizycznej i sportu w gminie.   

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Mrozy na rok 2024.              

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Mrozy  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”.       

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej  

i ochrony osób doznających przemocy domowej w Gminie Mrozy na lata 2024-2030.             

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla sołectw: Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia, Gójszcz, Wola Rafałowska, Rudka, 

Guzew i Jeruzal.                      

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego oraz obszaru rewitalizacji  

na terenie Gminy Mrozy.           

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej na udziały w nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie Lipiny.            

11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Trojanów. (dz. nr 230)                    

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  

w obrębie Grodzisk. ( dz. nr 861/20, 861/34, 861/37, 1608)                

13. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  

w obrębie Gójszcz. (dz. nr 337/2, 337/10)                   

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulicom położonym w miejscowości Wola Rafałowska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na czas 

nieoznaczony.         

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Mrozy.       

17. Informacja o podmiotach prowadzących działalność gospodarczą na terenie gminy.             

18. Przyjęcie Protokołu Nr VI/2024 z dnia 25 października 2024 r. 

19. Sprawy różne. 

20. Zamknięcie Sesji. 

 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi do porządku obrad? Uwag nie było.  

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
3. Informacja Burmistrza o realizacji uchwał podjętych na poprzednich sesjach oraz  
z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 
Burmistrz przedstawił informację o realizacji uchwał podjętych na poprzedniej sesji oraz 

podpisanych zarządzeniach Burmistrza. Zwrócił uwagę na następujące działania w okresie 
międzysesyjnym:  
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1. W dniu 13 listopada 2024 r. zakończono realizację i dokonano odbioru końcowego 
zadania „Modernizacja Stacji Uzdatniania Wody” w Piasecznie. Całkowita wartość 

wykonanych robót to 6.208.770,00 zł. Udział Gminy Mrozy wyniósł 5.046.743,00 zł. 
 

2. Również 13 listopada br. dokonano odbioru końcowego robót dla zadania „Budowa 

kanalizacji w Gminie Mrozy” – I etapu realizacji w miejscowości Sokolnik. Wartość 
wykonanych robót to 6.814.815,00 zł. 

 
Informacja Burmistrza stanowi zał. nr 3 do protokołu. 
 

4. Informacja dotycząca działań z zakresu kultury fizycznej i sportu w gminie. 
 

Informację wraz z prezentacją multimedialną dotyczącą działań z zakresu kultury fizycznej  
i sportu w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji przedstawił dyrektor Witold Orcholski. 
 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mrozach stanowi zał. 
nr 4 do protokołu. 

 
Przewodniczący podziękował za przedstawienie informacji.  
 

Radna Mirosława Sekular zapytała, co będzie się działo na hali sportowej w niedzielę  
1 grudnia? Dyrektor GOSiR odpowiedział, że będą się odbywały rozgrywki młodzieżowej piłki 

siatkowej.  
 

Radny Karol Sęktas zwrócił uwagę, że na stronie internetowej Gminnego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji brakuje podstawowych informacji o funkcjonowaniu hali, siłowni i sauny. Dyrektor 
GOSiRu powiedział, że dostrzega ten problem, który zostanie niebawem usunięty, ponieważ 

opracowywana jest nowa strona internetowa ośrodka.  
 

Radny Rafał Walentek zauważył, że w przedłożonym sprawozdaniu zawarta jest informacja 
o budowie sekcji lekkoatletycznej z pozyskaniem trenera o międzynarodowej randze. 
Zapytał, czy wynagrodzenie tego trenera również będzie międzynarodowe? Dyrektor odniósł 

się do poruszonego wątku i powiedział, że treningi te już trwają i są prowadzone przez 
trenera non profit.  

 
Radna Mirosława Sekular zapytała o tematykę szkolenia, na którym był ostatnio dyrektor 
GOSiR.  Dyrektor GOSiR przedstawił tematykę. Dodał, że delegację na szkolenie podpisał 

dla niego Burmistrz Mrozów, a koszty dla gminy to ok. 200 zł, ponieważ szkolenie w całości 
było finansowane ze środków europejskich.  

 
Radna Mirosława Sekular zapytała o prowadzone przez dyrektora zajęcia z jogi  
i ponoszenie odpłatności za korzystanie z sali? Dyrektor GOSiR odpowiedział na zadane 

pytanie. 
 

Przewodniczący podziękował dyrektorowi za przedstawienie informacji dotyczącej działań  
z zakresu kultury fizycznej i sportu w jego ośrodku. 

 
Prezes Klubu Sportowego WATRA Mrozy przedstawił informację na temat funkcjonowania 
jego stowarzyszenia.  

 
Sołtys Waldemar Chróst zapytał o wyniki sportowe piłkarzy w grupie seniorów? Pan 

Jarosław Kąca powiedział, że zajmują 9 miejsce w lidze okręgowej.  
Burmistrz odniósł się do przedstawionych sprawozdań z zakresu kultury fizycznej  
i sportu w gminie. Zwrócił uwagę na opinie słyszane m.in. od nauczycieli wychowania 

fizycznego, którzy podkreślają, że ze sportem szkolnym jest źle i uczniowie nie chcą ćwiczyć 
na lekcjach wf-u.   
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Następnie Burmistrz odniósł się do bieżącego funkcjonowania Gminnego Ośrodka Sportu  
i Rekreacji, który został powołany jako ostania jednostka organizacyjna w Gminie Mrozy,  

a obecny dyrektor pełni tę funkcję od 1 lutego 2024 r.  
 
Przewodniczący podziękował obecnym na posiedzeniu przedstawicielom organizacji 

zajmujących się sportem za omówienie kwestii dotyczących działań z zakresu kultury 
fizycznej i sportu w Gminie Mrozy. 

 
5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Mrozy na rok 2024. 
 

Przewodniczący podkreślił, że wszystkie projekty uchwał zostały szczegółowo omówione na 
połączonym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej.  

 
Burmistrz wskazał, że procedowana uchwała porządkuje budżet na końcówce roku. 
Dodatkowo zauważył, że w uchwale wpisane zostały środki z budżetu państwa w ramach 

Programu Aktywna Szkoła na zakup sprzętu sportowego w kwocie 99.876,95 zł. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową gminy Mrozy na rok 2024.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
 

Uchwała Nr VII/91/2024 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  
 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy 
Mrozy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 
3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  
i o wolontariacie na rok 2025”. 
 

Przewodniczący odczytał sentencję uchwały.  
 
Burmistrz wyjaśnił, że przyjmowany program współpracy Gminy Mrozy z organizacjami 

pozarządowymi daje możliwość dofinansowania takich stowarzyszeń jak WATRA Mrozy. 
Przypomniał, że w latach poprzednich również inne stowarzyszenia korzystały z dotacji, ale 

problem stanowiły rozliczenia i sprawozdania, które muszą być wykonane po otrzymaniu 
środków finansowych.  
 

Burmistrz poinformował, że w tym roku wniosek o rozszerzenie zapisów programu złożyła 
Fundacja Yesteam. Przedłożony projekt uchwały uwzględnia ten wniosek.  

 
Burmistrz zaproponował, by zwiększyć o 10 tys. zł środki na zadania z zakresu wspierania  

i upowszechniania kultury fizycznej. Burmistrz zapytał Prezesa Klubu Sportowego WATRA 
Mrozy, czy jest taka potrzeba? Prezes Klubu Sportowego WATRA Mrozy odniósł się do 
bieżących potrzeb, których koszty rosną z roku na rok.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia „Rocznego programu współpracy Gminy Mrozy  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 



5 

 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
 

Uchwała Nr VII/92/2024 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy 
domowej i ochrony osób doznających przemocy domowej w Gminie Mrozy na lata 
2024-2030. 
 
Burmistrz poinformował, że uprzednio podjęta uchwała została błędnie uznana za akt prawa 

miejscowego, co zostało zauważone przez Nadzór Prawny Wojewody.   
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu przeciwdziałania przemocy domowej  
i ochrony osób doznających przemocy domowej w Gminie Mrozy na lata 2024-2030. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr VII/93/2024 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla sołectw: Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia, 
Gójszcz, Wola Rafałowska, Rudka, Guzew i Jeruzal. 
 
Burmistrz wskazał położenie obszaru objętego zmianą w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego, czyli terenu cmentarza w Mrozach.   
 

Radna Mirosława Sekular zapytała, ile to jeszcze potrwa? Burmistrz odpowiedział, że do 
pół roku.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla sołectw: Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia, Gójszcz, Wola Rafałowska, 
Rudka, Guzew i Jeruzal. 
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne:  ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
Uchwała Nr VII/94/2024 stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego oraz obszaru 
rewitalizacji na terenie Gminy Mrozy. 
 
Burmistrz poinformował, że jesteśmy na etapie opracowania Programu Rewitalizacji, aby go 

przyjąć jako pierwsza musi zostać podjęta uchwała o wyznaczeniu obszarów 
zdegradowanych i obszarów rewitalizacji. Burmistrz wskazał te obszary zgodnie  

z załącznikami do uchwały.  
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Przewodniczący zapytał, czy są pytania do treści uchwały? Pytań nie było.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego oraz obszaru 
rewitalizacji na terenie Gminy Mrozy. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr VII/95/2024 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej położonej na 
udziały w nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Lipiny. 
 
Przewodniczący odczytał treść uchwały.  
 

Burmistrz odniósł się do potrzeby podjęcia uchwały, wskazał przy tym położenie 
nieruchomości.   

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej położonej na udziały  
w nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Lipiny.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

Uchwała Nr VII/96/2024 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Trojanów. (dz. nr 230) 
 

Przewodniczący odczytał treść uchwały.  
 
Burmistrz wyjaśnił, że nabycie działki umożliwi jej uporządkowanie i zrekultywowanie. 

Wskazał położenie nieruchomości.  
 

Radna Mirosława Sekular poinformowała, że na działce sąsiedniej również jest 
zadołowanie. Burmistrz poinformował, że prace będą mogły zostać wykonane jedynie do 

granicy przyjętej działki. Burmistrz dodał, że jeżeli będzie chęć przekazania działki sąsiedniej 
to będzie można wykonać szerszy zakres prac.   
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Trojanów. (dz. nr 230)  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
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Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr VII/97/2024 stanowi zał. nr 11 do protokołu. 
 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie Grodzisk. ( dz. nr 861/20, 861/34, 861/37, 1608) 
 
Przewodniczący przedstawił zapisy uchwały. 
 

Burmistrz wskazał położenie nieruchomości, wyjaśnił potrzebę podjęcia uchwały.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  
w obrębie Grodzisk. ( dz. nr 861/20, 861/34, 861/37, 1608)   

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
Uchwała Nr VII/98/2024 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych 
położonych w obrębie Gójszcz. (dz. nr 337/2, 337/10) 
 
Przewodniczący odczytał sentencję uchwały. 

 
Burmistrz wskazał położenie wpisanych w uchwale nieruchomości. Odniósł się do potrzeby 
podjęcia uchwały.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia nieruchomości gruntowych położonych  
w obrębie Gójszcz. (dz. nr 337/2, 337/10)   
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

Uchwała Nr VII/99/2024 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  
 

14. Podjęcie uchwały w prawie nadania nazw ulicom położonym w miejscowości Wola 
Rafałowska. 
 

Przewodniczący odczytał sentencję uchwały.  

Burmistrz wyjaśnił, że w tym obszarze zachodzi potrzeba uporządkowania kwestii 
związanych z nadawaniem numerów porządkowych budynków.   

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w prawie nadania nazw ulicom położonym w miejscowości Wola 
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Rafałowska.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 
Uchwała Nr VII/100/2024 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 
przesyłu na czas nieoznaczony. 
 
Burmistrz wyjaśnił potrzebę podjęcia procedowanej uchwały.  

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na czas 
nieoznaczony.  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 

Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 
 

Uchwała Nr VII/101/2024 stanowi zał. nr 15 do protokołu. 
 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej 
położonej w obrębie Mrozy. (dz. nr 2231/6) 
 

Przewodniczący odczytał treść uchwały. 

Burmistrz wyjaśnił, że uchwała dotyczy działki za urzędem, której pozyskanie umożliwi 
urządzenie parkingu. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości gruntowej położonej 
w obrębie Mrozy. (dz. nr 2231/6)  
Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (15) 

Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 
Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 

Zawadzki 
 

Uchwała Nr VII/102/2024 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  
 
17. Informacja o podmiotach prowadzących działalność gospodarczą na terenie 
gminy. 
 

Zastępca Burmistrza przedstawiła informację o podmiotach gospodarczych prowadzących 
działalność gospodarczą na terenie gminy.  
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Informacja stanowi zał. nr 17 do protokołu.   
 

18. Przyjęcie Protokołu Nr VI/2024 z dnia 25 października 2024 r. 
 
Przewodniczący poinformował, że w protokole skorygowano literówkę.  

 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr VI/2024 z dnia 25 października 2024 r.  
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (15) 
Mateusz Kazimierski, Radosław Krążała, Marek Rudka, Anna Rudnik, Waldemar Rutka, 

Mirosława Sekular, Karol Sęktas, Halina Skorys, Tadeusz Standziak, Adam Świątek, Teresa 
Tkaczyk, Rafał Walentek, Jolanta Wągrodzka-Malczewska, Sławomir Włodarek, Mariusz 
Zawadzki 

 
19. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący odczytał przygotowaną odpowiedź do pisma, które wpłynęło do Rady 
Miejskiej i zostało rozpatrzone na połączonym posiedzeniu komisji.  

 
W sprawach różnych Burmistrz Mrozów odpowiedział na zadawane przez radnych i sołtysów 

pytania, m.in. w kwestiach oświetlenia ulicznego, odbioru nieczystości ciekłych od 
mieszkańców gminy przez Zakład Gospodarki Komunalnej w Mrozach, budowy progów 

zwalniających, uzupełnień znaków drogowych poprawiających bezpieczeństwo uczestników 
ruchu drogowego, a także powiększenia ilości miejsc parkingowych przy Szkole 
Podstawowej w Grodzisku.       

20. Zamknięcie Sesji. 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął VII zwyczajną Sesję 

Rady Miejskiej w Mrozach. 
  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Mrozach 

  

 
Przygotował(a): Agnieszka Bielska  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

Transmisja z sesji dostępna jest na stronie: http://mrozy.esesja.pl 
 

 
 

http://mrozy.esesja.pl/

